
 
 

Klasa: 007-04/22-01/2 

Urbroj: 2170-55-01-22-1 

Rijeka,  24. ožujka 2022. godine 

 

 

Z A P I S N I K 

sa sjednice Učiteljskog vijeća održane 

dana, 24. ožujka 2022. godine u 16,30 sati 

 

Ravnateljice škole Loredana jakominić, predložila je sljedeći 

   

Dnevni red: 

 

1.   Usvajanje Zapisnika sa prethodne sjednice Učiteljskog vijeća 

2.  Izvješće iz Turske 

3. Organizacija i plan programa mobilnosti 

4.  Mogućnost izvođenja izleta 

5. Mjere HZZJZ 

6. Inventura 

7. Razno ( ulošci, upute o ekonomičnijem korištenju potrošnog materijala, projekt lokalnog 

partnerstva, čestitke mentorima, Senada- izvrsni savjetnik) 

8.  Razno 

 

 

AD. 1.   Temeljem prethodne sjednice Učiteljskog vijeća održane dana 27. siječnja 2022. godine 

ravnateljica škole Loredana Jakominić je članovima Učiteljskog vijeća pročitala prethodno napisani 

Zapisnik. Ravnateljica je pozvala prisutne članove Učiteljskog vijeća da se izjasne o prihvaćanju 

predočenog Zapisnika. 

 

Budući da nitko od prisutnih nije imao primjedbi, jednoglasno je donijet sljedeći 

 

Z a k l j u č a k 

 

"Usvaja se Zapisnik s sjednice Učiteljskog vijeća održane 27. siječnja 2022. godine." 

 

 

 

AD.2.    Ravnateljice škole Loredana Jakominić pozdravila je prisutne članove Učiteljskog 

vijeća, te je pozvala Alidu Devčić Crnić, koordinatoricu KA2 projekta da podnese izvješće sa 

održane mobilnosti u Republici Turskoj – Istambulu.  

 

Koordinatorica, uz učenike Leona Babića, Ivana Lučića, Gabrijela Matijevića i 

ravnateljicu Loredanu Jakominić boravili su u Istanbulu u sklopu mobilnosti u periodu od 6.-

12. veljače 2022. godine. 

Navedeni učenici prezentirali su Učiteljskom vijeću svoje dojmove iz Turske. Učinili 

su plakat s najzanimljivijim dijelovima mobilnosti te uputili učitelje u sve što su vidjeli i naučili. 

Posebno su istaknuli ljepotu putovanja zbog upoznavanja novih zemalja, kultura i stvaranju 

novih prijateljstava. 

 



Stručna suradnica – knjižničar, Alida Devčić Crnić prezentirala je Istanbul kroz film 

koji je pripremila. 
 

 

Učiteljsko vijeće prima na znanje podneseno izvješće. 

  

 

 

AD.3.   Ravnateljica škole Loredana Jakominić istakla je kako će Škola biti domaćin Erasmus KA2 

mobilnosti  od 4. travnja do 8. travnja 2022. godine, te ćemo u ugostit ćemo učenike i učitelje 

iz Grčke, Turske, Italije i Litve. Ratna situacija u Ukrajini i odluka ravnateljstva Škole spriječila 

je partnere iz Španjoske prisustvovati organiziranoj mobilnosti. 

 

Kao što iskazuje koordinatorica, stručna suradnica – Knjižničar Alida Devčić Crnić, 

planira se mnoštvo aktivnosti, intenzivan tjedan za sve sudionike. U pet dana koliko traje 

službeni program, predviđeno je upoznavanje sa školom, aktivnosti za učenike kroz radionice, 

aktivnosti za učitelje, upoznavanje našeg kraja kroz kulturu i običaje, posjet muzejima, 

institucijama. Gosti će proći „Putevima Frankopana“, upoznati Rijeku, Kvarner i Liburnijski 

kraj, pokazat ćemo im institucije ustanovljene RIJEKA EPK 20/20, a završnu svečanost 

upriličit ćemo u Dječjoj kući. 

  

Kooridinatorica detaljno izvještava izvještava  o planu i programu i aktivnostima koje 

su predviđene i zaduženjima tajnika, učitelja i učenika koji sudjeluju u planiranim aktivnostima.  
 

 

Učiteljsko vijeće prima na znanje podneseno izvješće i način postupanja. 

 

 

  

AD.4.    Ravnateljica škole iskazala je kako je omogućeno ponovo organiziranje jednodnevne i 

višednevne izvanučioničke nastave te je predložila da se termini odlaska na istu provedu od 5. do 8. 

svibnja 2022. godine. Ujedno je pozvala je tajnika Marina Bogičevića da iznese prijedlog hodograma 

za objavu javnog poziva za višednevnu izvanučioničku nastavu. 

 Tajnik ističe da se trebaju provesti dva javna pozova za ekskurziju učenika 7. i 8. razreda, 

sukcesivno javni pozivi će se objaviti, obavit će se otvaranje i inicijalna procjena ponuda u kojoj će se 

izabrati oni koji zadovoljavaju formalne uvjete natječaja, te će u drugom stupnju roditelji izabrati 

najpovoljnijeg ponuđača.   

  

Učiteljsko vijeće prima na znanje podneseno izvješće i način postupanja. 

 

 

 

 

AD.5.    Ravnateljica škole Loredana Jakominić, navela je da su na snagu stupila nova pravila 

koje se odnose na suzbijanje SARS-COVID19 epidemije koje su roditelji i učenici te škola moraju 

primjenjivati u slučaju zaraze Covid-om. 

 

 Škola će u slijedećim danima zaprimiti testove koje je dužna podijeliti roditeljima. U slučaju 

ostvarenja kontakta s covid pozitivnom osobom unutar razreda ili obitelji učenik se treba 

testirati. Unutar obitelji testiranje je potrebno učiniti svaka dva dana, a ako je kontakt ostvaren 

unutar razreda tada odmah nakon kontakta pa test ponoviti za 7 dana. 
 

 



  

Učiteljsko vijeće prima na znanje podneseno izvješće, a razrednici razrednih odjela i obveze koje 

prozlaze iz navedenoga. 

 

 

AD.6.    Ravnateljica škole Loredana Jakominić iskazuje kako smo u obvezi provesti inventuru. 

 

U Inventurnu komisiju imenuju se: Marin Bogičević, Vladimir Šavle i Željka Milošević, predsjednik 

komisije imenuje se Marin Bogičević, tajnik 

 

U rashodovnu komisiju imenuju se: Tijana Krmpotić, Nina Osolin i Željko Žic Solis, predsjednikom 

komisije imenuje se Željko Žic Solis, domar 

 

Inventura će se provesti u mjesecu svinju 2022. godine. 

 

Budući da nitko nije imao primjedbi, prijedlog je usvojen jednoglasno te Učiteljsko vijeće donosi, 

slijedeći 

  

O d l u k u 

 

"Komisije za provedbu inventure, imenuju se." 

 

 

 

AD.7.    Ravnateljica pod točkom Razno iznosi slijedeće: 

 

• Učiteljsko vijeće je obaviješteno o postavljenim  kutijama s ulošcima za djevojčice. Jedna 

kutija nalazi se u holu škole, a druga u hodniku pored zbornice. 

 

• Tajnik Marin Bogičević informira UV o iznosima koje Škola troši na materijale te moli na 

ekonomičnost. 

 

• Projekt RPLP je odobren. Uredit će se prilaz Školi. 

 

• Ravnateljica je uputila čestitke svim mentorima koji su postigli izvrsne rezultate na 

natjecanjima. 

 

• Posebne čestitke idu učiteljici Senadi Tuhtan nakon što je promovirana u izvrsnu savjetnicu. 

Nakon predaje buketa i nekoliko riječi koje je učiteljica Senada uputila Učiteljskom vijeću, svi 

su pozvani na domjenak u zbornici. 
 

 

Završetkom rasprave po dnevnom redu sjednica je završena u 1740 sati. 

 

Zapisnik je napisan u jednom primjerku na tri stranice. 

 

 

 

Zapisničar:       Ravnateljica: 

 

          Marin Bogičević, v.r.              Loredana Jakominić, v.r. 

 

 


